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        P r o t o k ó ł  Nr LXXIX/2023 

 

Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim odbytej w sali 

konferencyjnej Urzędu Miejskiego w dniu 20 grudnia 2023 roku. 
 

 

Obrady trwały od godz. 17.18 do godz.18.45 
 

Podjęto uchwały od Nr 590 do Nr 599 
 

Stan Rady               - 15 

Radni obecni          - 15 
 

Obecni: 

1. Adam Jan Brodowski 

2. Andrzej Dryzelenko 

3. Marek Szczepan Grzmiączka 

4. Andrzej Kabała 

5. Andrzej Kędzierski 

6. Wojciech Roman Korzeniewski 

7. Iwona Łagocka 

8. Dorota Michalak 

9. Tomasz Naumczyk 

10. Marek Jarosław Olszewski 

11. Piotr Pasternak 

12. Krzysztof Przemysław Rosiński 

13. Agnieszka Teresa Serwach 

14. Bartłomiej Zdanowicz 

15. Maciej Zieliński 
 

 

1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 

otworzyła obrady LXXIX Sesji Rady Miejskiej. Stwierdziła, że na stan 15 

radnych w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum przy którym może 

obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 

W imieniu swoim i radnych chcę powitać Pana Burmistrza, pracowników Urzędu 

Miejskiego i gości zaproszonych  – serdecznie witam. 
 

 

Następnie w imieniu Rady Miejskiej wręczyła kwiaty i złożyła serdeczne 

gratulacje oraz podziękowania za owocną pracę Panu Pawłowi Sadowskiemu 

Dyrektorowi Lidzbarskiego Domu Kultury. Za te wspaniałe lata pracy, wszystkie 

atrakcje, występy, że LDK tętnił życiem a imprez w Lidzbarku Warmińskim nie 

brakowało jeszcze raz dziękujemy i życzymy dużo zdrowia oraz pomyślności. 
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Pan Paweł Sadowski Dyrektor Lidzbarskiego Domu Kultury – serdecznie 

podziękował za dotychczasową współpracę całej Radzie Miejskiej, 

Burmistrzowi, pracownikom Urzędu, Kierownikom, Prezesom i wszystkim. 

Funkcję Dyrektora w LDK pełniłem 8 lat i współpracowałem z Państwem za co 

bardzo dziękuję. 
 

Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani 

Dorota Michalak przedstawiła porządek dzienny posiedzenia sesji,  

a mianowicie: 

 

Projekt porządku obrad przewiduje: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów Nr LXXVII/2023 i Nr LXXVIII/2023  z poprzednich 

sesji.  

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.  

6. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r.  

7. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark 

Warmiński na lata 2023–2035. 

8. Uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2023 r. 

9. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark 

Warmiński na lata 2024–2035. 

1) Odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2024–2035. 

2) Odczytanie opinii stałych Komisji Rady Miejskiej. 

3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Lidzbarka Warmińskiego projekcie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata  

2024–2035. 

4) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2024–2035 i podjęcie uchwały. 

10. Uchwała w sprawie budżetu Miasta Lidzbarka Warmińskiego na 2024 rok. 

1) Odczytanie projektu uchwały budżetowej. 

2) Odczytanie opinii stałych Komisji Rady Miejskiej. 
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3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Lidzbarka Warmińskiego projekcie 

uchwały budżetowej Miasta Lidzbark Warmiński na 2024 rok. 

4) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej i podjęcie uchwały 

budżetowej na 2024 rok. 

11. Uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia  

z pomocy społecznej w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci posiłku lub produktów 

żywnościowych. 

12. Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

lub posiłku dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

13. Uchwała w sprawie uchwalenia 3-letniego Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2024-2026. 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawy 

zawartych na grunt komunalny położony w granicach administracyjnych 

miasta Lidzbark Warmiński. 

15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat  

z przeznaczeniem na cele publiczne oraz pod urządzenia infrastruktury 

technicznej.  

16. Uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

17. Interpelacje radnych.  

18. Zapytania radnych.  

19. Wnioski i petycje obywateli. 

20. Zamknięcie obrad.   

 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady poddała porządek obrad sesji pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji jednogłośnie  

(15 za). 

 
3. Przyjęcie protokołów Nr LXXVII/2023 i Nr LXXVIII/2023  z poprzednich 

sesji.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr LXXVII/2023  

z poprzedniej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu. 

Radni mieli możność  zapoznania się z treścią protokołu. W związku  

z powyższym zapytała się czy są uwagi do treści protokołu. 
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Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady protokół Nr LXXVII/2023 nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej z dnia 20 listopada i 22 listopada 2023 roku poddała pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr LXXVII/2023 z dnia  

20 listopada i 22 listopada 2023 roku przyjęła jednogłośnie (za było 15 radnych). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr LXXVIII/2023  

z poprzedniej sesji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu. Radni mieli możność  

zapoznania się z treścią protokołu. W związku z powyższym zapytała się czy są 

uwagi do treści protokołu. 

Uwag nie zgłoszono.   

 

Przewodnicząca Rady protokół Nr LXXVIII/2023 sesji Rady Miejskiej z dnia  

29 listopada 2023 roku poddała pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr LXXVIII/2023 z dnia  

29 listopada 2023 roku przyjęła jednogłośnie (za było 15 radnych). 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 

poinformowała, że radni otrzymali pisemne sprawozdanie z działalności 

Burmistrza, które obejmuje okres od dnia 17 listopada 2023 r. do dnia  

08 grudnia 2023 r. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do 

protokołu. 

 

Pan Andrzej Koniecko przedstawiciel Fundacji Zielony Feniks wręczył Panu 

Burmistrzowi i Przewodniczącej Rady Miejskiej wyróżnienie dla Gminy 

Miejskiej Lidzbark Warmiński za zasługi samorządu w transformacji 

energetycznej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak  

złożyła gratulacje Panu Burmistrzowi i wszystkim radnym za otrzymanie takiego 

pięknego wyróżnienia. 

 

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.   

 

W dyskusji głos zabrali: 
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Radny Andrzej Kabała zwrócił się z zapytaniem do pkt 9. Sprawozdania 

Burmistrza – w sprawie przetargu na odbiór odpadów komunalnych, widzę że jest 

postępowanie w toku. Podobno uruchomiona została spalarnia śmieci  

w Olsztynie. W związku z tym mam pytanie  czy tam faktycznie te śmieci  

z naszego miasta tam trafiają i czy będzie miało to jakiś pozytywny wpływ na 

cenę odpadów w naszym mieście? 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że mieliśmy ostatnio 

Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników ZGOK i podczas niego dowiedziałem 

się, że za kilka dni będzie można już przekazywać RDF. Oczywiście będziemy 

płacili za spalanie, ale kwota będzie niższa. Wszystkie gminy, będące w spółce 

zgodziły się, a to dało szansę na utrzymanie cen na odpady selektywnie zebrane  

i nieznaczne zmniejszenie za odpady zmieszane. Mam nadzieję, że to też 

przyczyni się do tego, że będziemy mieli stabilną cenę za odpady komunalne.  

W przyszłym roku nie planujemy żadnych podwyżek śmieci, chcemy utrzymać je  

w dotychczasowej cenie. Faktem jest, że u nas problem jest recyklingiem i zbiórką 

tych odpadów - selektywnie zebranych. Za dużo mamy odpadów zmieszanych. 

Nad tym pracujemy, żeby zwiększyć jeszcze ten proces, ponieważ za niedługo 

będziemy musieli płacić kary, które mogą być nałożone przez instytucję 

zajmującą się ochroną środowiska. 

 

Pan Piotr Pasternak zwrócił się z zapytaniem do pkt 1. Sprawozdania Burmistrza 

– wszczęto postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego pn.: 

„Uzupełnienie strefy uzdrowiskowej poprzez budowę obiektów sportowo-

rehabilitacyjnych w Lidzbarku Warmińskim wraz z infrastrukturą towarzyszącą”, 

co to jest i gdzie ma to powstać?   

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że tj. na terenach 

uzdrowiskowych w obszarze działki, która jest przyległa do nowej promenady na 

strefie uzdrowiskowej, gdzie jest rondo i właśnie po prawej stronie jest nasza 

działka i tam chcemy wybudować obiekty sportowo-rehabilitacyjne, które  będą 

dawały nam możliwość przyjęcia turnusów lub pojedynczych osób do 

przebywania i rehabilitacji. Jest to projekt w 98 % dofinansowany z Polskiego  

Ładu, czyli 2 % wkładu własnego i mamy szansę oraz możliwość prowadzenia 

tam działalności, która jest odpłatna. Chcemy zrealizować ten projekt, bo 

będziemy mogli mieć pożytki z tego tytułu i przede wszystkim  jeszcze 

wzmocnimy tereny uzdrowiskowe. 

 

Następnie Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz przedstawił prezentację dotyczącą 

sukcesów Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński w roku 2023. 

 

Prezentacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
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Pan Bartłomiej Zdanowicz zwrócił się z zapytaniem jeżeli chodzi o nagrodę 

„Kosynierzy Przedsiębiorczości” jaki jest koszt udziału w takim konkursie, bo 

wiem, że w poprzednich latach wynosił on 5 000 zł. Czy koszt udziału  

w takim konkursie ponoszony jest przez miasto, chociażby wyjazdu na wręczenie 

statuetek itd. Z tego co wiem tj. regulamin, który określa pewne kwestie, że jeżeli 

zostaje się laureatem to czasami w niektórych konkursach wpłaca się jakąś kwotę 

tzw. organizacyjną. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że oczywiście ma Pan rację, są 

takie konkursy i są takie regulaminy. W tych konkursach, które otrzymaliśmy 

nagrody nie płaciliśmy  za nic, a koszty to dojazd, nocleg w miejscu gdzie się 

odbiera daną nagrodę. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono.  

  

6. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXIX/590/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
 

7. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Lidzbark Warmiński na lata 2023–2035. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej Zdanowicz, Maciej 

Zieliński 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Przemysław Rosiński 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę większością głosów (14 

za, 1 przeciw). 

  

Uchwała Nr LXXIX/591/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2023–2035 stanowi załącznik Nr 5 do 

protokołu. 
 

8. Uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 2023 r. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

   

Uchwała Nr LXXIX/592/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2023 r. stanowi załącznik Nr 6 do 

protokołu. 
 

9. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark 

Warmiński na lata 2024–2035. 

 

1) Odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2024–2035. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 

2024-2035 wraz z wniesioną autopoprawką. 
 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Lidzbark Warmiński na lata 2024–2035 wraz z wniesioną autopoprawką 

stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
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2) Odczytanie opinii stałych Komisji Rady Miejskiej. 
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną 

autopoprawką wraz z wniesioną autopoprawką. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 

 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 

 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną 

autopoprawką. 

 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 
 

Opinie stałych Komisji Rady Miejskiej stanowią załącznik Nr 8 do protokołu. 
 

3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Lidzbarka Warmińskiego 

projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na 

lata 2024–2035. 
 

Pan Adam Brodowski Wiceprzewodniczący Rady przedstawił Uchwałę 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Miasta Lidzbarka Warmińskiego projekcie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2024-2035.  
 

Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie opinii  

o przedłożonym przez Burmistrza Lidzbarka Warmińskiego projekcie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 

2024–2035 stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.  
 

4) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2024–2035 

i podjęcie uchwały. 

 
Uwag nie zgłoszono.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Lidzbark Warmiński na lata 2024–2035 wraz z wniesioną autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej Zieliński. 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Przemysław Rosiński, Bartłomiej Zdanowicz. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę większością głosów  (13 

za, 2 przeciw). 

 

Uchwała Nr LXXIX/593/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2024–2035 stanowi załącznik Nr 10 do 

protokołu. 

  

10. Uchwała w sprawie budżetu Miasta Lidzbarka Warmińskiego  

na 2024 rok. 

 

1) Odczytanie projektu uchwały budżetowej. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie budżetu Miasta Lidzbarka Warmińskiego na 2024 rok wraz  

z wniesioną autopoprawką. 

 

Projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta Lidzbarka Warmińskiego na 

2024 rok wraz z wniesioną autopoprawką stanowi załącznik Nr 11 do 

protokołu.  

 

2) Odczytanie opinii stałych Komisji Rady Miejskiej. 

 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną 

autopoprawką. 
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Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 

 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 

 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 

 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną 

autopoprawką. 

 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wniesioną autopoprawką. 

  
Opinie stałych Komisji Rady Miejskiej stanowią załącznik Nr 12 do 

protokołu. 

 
3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Lidzbarka Warmińskiego 

projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok oraz o możliwości sfinansowania 

deficytu budżetu przedstawionego w tym projekcie. 

 

Pan Andrzej Kabała Wiceprzewodniczący Rady przedstawił Uchwałę 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Miasta Lidzbarka Warmińskiego projekcie uchwały budżetowej 

na 2024 rok oraz o możliwości sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego  

w tym projekcie. 

 

Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie opinii  

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Lidzbarka Warmińskiego 

projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok oraz o możliwości sfinansowania 

deficytu budżetu przedstawionego w tym projekcie stanowi załącznik Nr 13  

do protokołu.  

 
4) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej i podjęcie uchwały 

budżetowej na 2024 rok. 

 

Uwag  nie zgłoszono.  
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Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie budżetu Miasta Lidzbarka Warmińskiego na 2024 rok wraz  

z wniesioną autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej Zieliński. 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Przemysław Rosiński, Bartłomiej Zdanowicz. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę większością głosów  (13 

za, 2 przeciw). 

 

Uchwała Nr LXXIX/594/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie budżetu Miasta Lidzbarka 

Warmińskiego na 2024 rok stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 

 

11.  Uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia  

z pomocy społecznej w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci posiłku lub produktów 

żywnościowych. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 
 

Wyniki imienne: 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXIX/595/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za 

świadczenia z pomocy społecznej w formie świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci posiłku lub 

produktów żywnościowych stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

 

12. Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych lub posiłku dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA  (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 

Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXIX/596/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych lub posiłku dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 stanowi załącznik 

Nr 16 do protokołu. 
 

13. Uchwała w sprawie uchwalenia 3-letniego Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2024-2026. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA  (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 

Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

 

Uchwała Nr LXXIX/597/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia 3-letniego Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026 stanowi załącznik Nr 17 do 

protokołu. 
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14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawy 

zawartych na grunt komunalny położony w granicach administracyjnych 

miasta Lidzbark Warmiński. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały.  

 

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 
 

Wyniki imienne: 

ZA  (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 

Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
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Uchwała Nr LXXIX/598/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów 

dzierżawy zawartych na grunt komunalny położony w granicach 

administracyjnych miasta Lidzbark Warmiński stanowi załącznik Nr 18 do 

protokołu. 

  

15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat  

z przeznaczeniem na cele publiczne oraz pod urządzenia infrastruktury 

technicznej.  

 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA  (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 

Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXIX/599/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat  

z przeznaczeniem na cele publiczne oraz pod urządzenia infrastruktury 

technicznej stanowi załącznik Nr 19 do protokołu.  

 

16. Uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Radny Krzysztof Rosiński poinformował, że w związku z § 18 pkt 2 Statutu 

Miasta Lidzbarka Warmińskiego proszę o wyłączenie mnie z głosowania. 
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Radny Bartłomiej Zdanowicz poinformował, że będzie głosował przeciwko 

wygaszeniu mandatu Radnego Krzysztofa Rosińskiego. Po pierwsze po analizie 

całej dokumentacji tej sprawy w mojej ocenie przychylam się do tłumaczenia, 

które na piśmie wystosował Pan Krzysztof Rosiński oraz do przytoczonych  

orzeczeń sądów w podobnych sprawach. Drugim powodem jest to, że zagłosuję 

przeciwko, ponieważ jestem osobą, która nigdy nie działa w białych 

rękawiczkach i nigdy nie będzie taką białą rękawiczką w niczyich rękach. W tej 

sprawie w mojej ocenie takie białe rękawiczki są nakładane radnym przez 

mściwość Pana Burmistrza, bo ja nie wierzę w zbiegi okoliczności, tydzień po 

głosowaniu po prostu chciał się pozbyć jednego nieposłusznego radnego. Zresztą 

mam argumenty, żeby tak sądzić, to jest moje zdanie prywatne ponieważ w 2018 

r. tej mściwość Pana Burmistrza i drugie oblicze poznałem osobiście, gdy 

odważyłem startować na stanowisko Burmistrza i wtedy pozbawiono mnie 

również stanowiska pracy, dlatego zagłosuję przeciw. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poinformowała, że my 

jako Rada Miejska powinniśmy skupić się na jednym, a mianowicie – w dniu  

27 listopada 2023 r. na moje ręce wpłynęło od Burmistrza pismo, które odczytam  

 –„W załączeniu przesyłam opinię prawną wydaną przez radcę prawnego Karola 

Siergieja, dotyczącą obowiązku stwierdzenia przez Radę Miejską w Lidzbarku 

Warmińskim wygaśnięcia mandatu radnego Krzysztofa Rosińskiego. Jak wynika 

z dokonanych ustaleń Pan Krzysztof Rosiński, 16 maja 2023 r. zawarł umowę 

najmu lokalu użytkowego położonego przy ul. Wysokiej Bramy w Lidzbarku 

Warmińskim. Lokal ten jest wykorzystywany do prowadzenia działalności 

gospodarczej, co skutkuje wygaśnięciem mandatu radnego, ze względu na treść 

art. 383 Kodeksu wyborczego w związku z art. 24f ustawy o samorządzie 

gminnym. Proszę Panią Przewodniczącą o przeprowadzenie procedury 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu przez Radę Miejską w Lidzbarku 

Warmińskim. W załączeniu przedkładam: opinię prawną, umowę najmu, wypis  

z CEiDG”. 

Taka procedura została przeze mnie wszczęta. Jak przebiega procedura 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu przedstawię, a mianowicie: 

„1. Rada Miejska w Lidzbarku Warmińskim jest zobowiązana do podjęcia 

uchwały o wygaśnięciu mandatu (art. 383 § 1 pkt 5 Kodeksu wyborczego  

w zw. z art. 24f ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym). 

2. Przed podjęciem uchwały o wygaśnięciu mandatu rada jest zobowiązana do 

umożliwienia radnemu złożenia wyjaśnień (art. 383 § 3 Kodeksu wyborczego). 

3. Uchwała powinna zostać podjęta w ciągu jednego miesiąca od dowiedzenia się 

o przyczynie wygaśnięcia, jednakże w okolicznościach niniejszej sprawy termin 

ten nie mógł być dochowany, ze względu na brak wiedzy organu o podstawie 

wygaśnięcia mandatu radnego (art. 383 § 2 Kodeksu wyborczego). 
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4. Uchwałę o wygaśnięciu mandatu przesyła się niezwłocznie radnemu, 

Wojewodzie i Komisarzowi Wyborczemu, który wydaje postanowienie  

o wygaśnięcie mandatu (art. 383 § 4 i 4a Kodeksu wyborczego)”. 

Artykuł ten jest obligatoryjny, a więc tu nie ma innej możliwości, a mianowicie 

zgodnie z prawem, powinien ten mandat zostać wygaszony. Zgodnie z prawem 

uważam, że prawo powinniśmy przestrzegać i zgodnie z prawem mandat ten 

powinien zostać wygaszony. Dlatego też ja przestrzegając obowiązującego prawa 

zagłosuję jednak za tym by uchylić mandat radnemu. 

 

Radny Adam Brodowski – wysłuchałem z uwagą co powiedziała  

Pani Przewodnicząca Rady tylko zapomniała dodać, że opinia Pana Mecenasa 

uwzględnia również  taki przebieg sytuacji w której radni podejmują decyzję  

o tym, żeby ten mandat jednak wygaszony nie został i w tej sytuacji kompetencje 

przejmuje Pan Wojewoda, który rozstrzyga o tym, czy ten mandat wygasić czy 

też nie. W związku z tym ja z kolei zagłosuję przeciwko, bo ulegając 

przedświątecznemu nastrojowi, który czyni mnie naiwnym. Naiwność jest dobra 

dopóki ktoś z niej nie wyprowadzi. I nie do końca wnikając w okoliczności, bo 

wysłuchaliśmy obu stron i  Pani Prezes ABK, to naiwnie wierząc w to, że istnieje 

zasada tzw. domniemanej niewinności i każda ze stron tutaj powołuje się na to, że 

nie do końca zdawała sobie sprawę z konsekwencji tego jakie decyzje podejmuje, 

pozwolę sobie zagłosować przeciwko, bo nie ja ten mandat Panu Radnego 

Krzysztofowi Rosińskiemu wręczałem, więc nie ja również będę ten mandant 

odbierał. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak – proszę Pana Radcę 

Prawnego o wyjaśnienie okoliczności i zasadności podejmowanych decyzji. 

 

Pan Marcin Walerzak Radca Prawny poinformował, że sprawa dotyczy zakazu 

wykorzystywania mienia komunalnego do prowadzenia działalności 

gospodarczej. W takiej sytuacji Państwo zamiennie używacie sformułowania 

wygaśniecie. Rada Miejska ma obowiązek jedynie stwierdzić te wygaśnięcie, 

a kodeks wyborczy przewiduje wygaśnięcie tego mandatu z mocy prawa.  Rada 

Miejska nie odbiera mu mandatu tylko stwierdza, że doszło do tego, po to żeby 

można było ten akt zaskarżyć. Procedura jest następująca Państwo powinniście 

podjąć taką uchwałę, ponieważ ustawodawca nie jako związał ręce radzie. Tutaj 

nie ma swobody podjęcia decyzji. Jest po prostu w przepisie mowa  Rada Miejska 

jedynie musi w formie podjęcia uchwały stwierdzić wygaśnięcie mandatu.  

W sytuacji,  gdy ta uchwała nie zostanie podjęta, skutki są zapisane w art. 98 a  

ustawy o samorządzie gminnym. Wojewoda na piśmie wzywa Radę w terminie 

30 dni i jeżeli ten termin nie zostanie dochowany to Wojewoda wyda tzw. 

zarządzenie zastępcze w przedmiocie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego. 
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Radny Marek Grzmiączka poinformował, że skoro Komisarz Wyborczy dał 

mandat dlaczego Rada Miejska ma to potwierdzać. Jest to rola Komisarza 

Wyborczego takie jest moje zdanie i moje rozumowanie. Może się mylę, ale tak 

mi podpowiada intuicja.  

 

Radna Iwona Łagocka – ja tak jak wcześniej stoję na stanowisku sprzeciwu  

z mojej strony.  Ilu będzie prawników tyle będzie opinii. Jak widać są 

orzecznictwa sądów i także są zróżnicowane opinie i wyroki w tej sprawie, nie 

jest to jednoznaczne. Natomiast ja to odbieram jako złośliwość, ponieważ lokal 

gospodarczy był wydzierżawiony  w miesiącu maju br.  i nie fortunnie po 

niepomyślnym głosowaniu to wyszło. Z tego powodu jest  mi po prostu przykro. 

Gdyby to na przykład byłoby od razu w maju br. po tym kiedy procedura została 

wtedy wszczęta, to bym nie miała takich rozterek, natomiast w tej kwestii nie 

mam innego zdania. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poinformowała, że tutaj 

wracamy do daty majowej br. czy wiedziano, czy nie wiedziano, fakt jest taki  

i tego powinniśmy się trzymać, że  w dniu 27 listopada 2023 r. na moje ręce 

wpłynęło pismo z taką informacją i my jako Rada Miejska mamy wyrazić swoje 

stanowisko o stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu. Ja uważam, że prawo 

obowiązuje wszystkich i my jako Rada Miejska powinniśmy tego prawa 

przestrzegać. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono.  
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Adam Jan Brodowski, Dorota Michalak 

PRZECIW (7) 

Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Piotr Pasternak, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Andrzej Dryzelenko, Andrzej Kabała, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 

Olszewski, Maciej Zieliński 

Nie brał udziału w głosowaniu 

Krzysztof Przemysław Rosiński 
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W wyniku głosowania Rada Miejska nie przyjęła projektu uchwały większością 

głosów (za było 2 radnych, 7 radnych było przeciw, 5 radnych wstrzymało się 

od głosu). 

 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 

stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 

 
17. Interpelacje radnych.   

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Radny Tomasz Naumczyk zgłosił interpelację na piśmie dotyczącą kwestii, która 

ma bezpośredni wpływ na bezpieczeństwo mieszkańców naszego miasta, 

zwłaszcza w okresie zimowym. Chciałbym zwrócić uwagę na problematyczne  

i śliskie przejścia dla pieszych, które są szczególnie niebezpieczne w czasie 

obfitych opadów śniegu oraz po roztopach. 

 

Interpelacji więcej nie zgłoszono. 

 
18. Zapytania radnych.  

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Radny Piotr Pasternak zgłosił zapytanie w sprawie czy miasto analizowało 

połączenie spółek miejskich ABK i WTBS, czy to  jest prawnie możliwe i czy 

mogłoby to przynieść oszczędności dla budżetu miasta? 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona 

na piśmie. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz zgłosił zapytania i wnioski na piśmie w sprawie: 

- jaki był koszt artykułu reklamowego w Gazecie Lidzbarskiej z dnia  

7.12.2023 r., w którym Pan Burmistrz po raz kolejny przedstawiał swoje tabelki 

budżetowe oraz tłumaczył w jak świetnej kondycji finansowej jest Miasto?, 

- jaki koszt poniosła Gmina Miejska Lidzbark Warmiński przy współorganizacji 

Powiatowo-Miejskiego Spotkania Wigilijnego, które odbyło się  

12 grudnia 2023 r. w Hotelu Krasicki?, 

- wniosek o ustawienie dodatkowego mikrofonu do przemówień gości  

i urzędników na salę obrad, gdyż w transmisji na żywo nie słychać odpowiedzi 

na zadawane pytania, 

- wniosek o udostępnienie na BIP Urzędu Miejskiego nagrania z połączonych 

Komisji Rady Miejskiej z dnia 20 grudnia 2023 r. oraz przesłania nagrania lub 

linku do umieszczonego nagrania na mój adres. 
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Radny Krzysztof Rosiński zgłosił wniosek na piśmie w sprawie wyjaśnienia 

rozbieżności w danych finansowych prezentowanych podczas obrad sesji Rady 

Miejskiej w listopadzie br. oraz w informacji zawartych na profilu 

Facebookowym Pana Jacka Wiśniowskiego Burmistrza Lidzbarka 

Warmińskiego. Dochody Urzędu Miasta za rok 2018 wyniosły 94 636.291,48 zł, 

natomiast zgodnie z danymi udostępnionymi przez Główny Urząd Statystyczny 

oraz zamieszczonymi na stronie BIP Urzędu Miasta dochody te wyniosły 

83 342 520,76 zł. Zatem  różnica wynosi 11.293.770,72 zł. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona 

na piśmie. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poinformowała, że plany pracy 

Komisji Rady Miejskiej i sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej  

należy przygotować do dnia 10 stycznia 2024 r.  
 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

19. Wnioski  i  petycje obywateli. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poinformowała, że w związku  

ze zbliżającymi się Świętami Bożego Narodzenia oraz Nowego Roku 2024 życzę 

dużo  zdrowia, szczęścia, by Nowy Rok przyniósł Wam same przyjemne chwile  

i wiele radości.  

Więcej wniosków i petycji obywateli nie zgłoszono. 
 

 

20. Zamknięcie obrad. 

 

 

Przewodnicząca Rady Pani Dorota Michalak dziękując za uczestnictwo 

zamknęła obrady LXXIX Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 
  

 

 

Protokołowały:                                               Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Ewa Kępińska                                       

Patrycja Raszewska                                                 Dorota Michalak                                                  

 

 


